## 2024 Year

- ▶ 11 月榮獲第十七屆 TCSA 企業永續報告 銅獎。
  Awarded the Bronze Award in the 17th TCSA Corporate Sustainability Report Awards in November.
- ➤ 11 月榮獲職安署表揚績優企業。
  Received the 2024 Occupational Safety and Health Administration Award of Excellence in November.
- ▶ 11 月榮獲職業安全衛生署健康勞動力\_永續領航企業 新興楷模獎。 Received the Emerging Model Award for Healthy Workforce and Sustainable Leadership from the Occupational Safety and Health Administration in November 2023.
- ➤ 11 月榮獲 BSI ESG 永續發展卓越獎。
  Received the BSI ESG Excellence Award for Sustainable Development in November.
- ▶ 11 月榮獲 TCIA 台灣持續改善競賽 銀塔獎。
  Received the Silver Tower Award at the TCIA Taiwan Continuous Improvement Awards in November.
- ▶ 11 月榮獲 TCIA 台灣持續改善競賽團結組 區會長獎。
  Awarded the Regional President's Award in the Team Category of the TCIA
  Taiwan Continuous Improvement Competition in November.
- ➤ 7月榮獲出版 112 年永續報告書並經查證符合 AA1000 V3 保證標準第 1 應用類型及 GRI 永續性報告準則核心選項之要求。
  Received the 2023 Sustainability Report in July, which was verified to comply with the AA1000 V3 Assurance Standard Type 1 and the core option requirements of the GRI Sustainability Reporting Standards.
- ▶ 6月榮獲112年氣候相關財務揭露(TCFD)報告書查證為 Level-5:卓越等級。
  - The 2023 Climate-Related Financial Disclosure (TCFD) report was verified at Level 5: Excellent in June.
- ▶ 6月榮獲 112 年溫室氣體盤查通過 ISO 14064-1:2018 查證。
  The 2023 greenhouse gas inventory passed verification in accordance with ISO 14064-1:2018 in June.
- ▶ 4月第十屆 112 年公司治理評鑑,排序於〔上櫃〕組〔21%~35%〕。 In April, during the 10th Corporate Governance Evaluation for the year 2023, the company ranked within the 21% to 35% tier among TPEx-listed companies.

## 2023 Year

- ▶ 12 月榮獲 2023 年職業安全衛生署「至興精機安衛家族」之核心企業獎。 Received the 2023 Occupational Safety and Health Administration "Core Enterprise Award" for the FBT Safety Family in December.
- ▶ 12月參加持續改善活動榮獲第36屆團結組自主改善(效率)類\_金塔獎殊 榮。

Participated in the 36th Taiwan Continuous Improvement Award - Self-improvement Division, and won the Gold Tower Award in December.

- ▶ 11 月榮獲 2023 年 1111 人力銀行幸福企業銀獎。
  Received the 2023 1111 Manpower Bank Happiness Enterprise Silver Award in November.
- ➤ 11 月榮獲 2023 年職安署表揚績優企業獎。
  Received the 2023 Occupational Safety and Health Administration Award of Excellence in November.
- ➤ 11 月榮獲 2023 年 BSI 永續韌性領航獎。
  Won the 2023 BSI Sustainability Resilience Pilot Award in November
- ▶ 11 月榮獲 TCSA 第十六屆企業永續報告類 傳統製造業『銅獎』。
   Awarded the Bronze Award in the 16th Corporate Sustainability Report Awards
   Conventional Manufacturing category in November.
- ➤ 7月出版第八本 111 年永續報告書並經查證符合 AA1000 V3 保證標準第 1 應用類型及 GRI 永續性報告準則核心選項之要求。
  The Company published its eighth 2022 CSR report in July, which was validated to conform with AA1000 v3 Assurance Standard Type 1 and GRI Sustainability Reporting Standards core requirements
- ▶ 5月榮獲111年氣候相關財務揭露(TCFD)報告書查證為 Level-5:卓越等級。

The 2022 Climate-Related Financial Disclosure (TCFD) report was verified at Level 5: Excellent in May.

- ▶ 5月榮獲 111 年溫室氣體盤查通過 ISO 14064-1:2018 查證。
  The 2022 greenhouse gas inventory passed verification in accordance with ISO 14064-1:2018 in May.
- ▶ 4月第九屆 111 年公司治理評鑑,排序於〔上櫃〕組〔6%~20%〕。 In April, during the 9th Corporate Governance Evaluation for the year 2022, the company ranked within the 6% to 20% tier among TPEx-listed companies.

## **2022 Year**

▶ 12月參加持續改善活動榮獲第35屆團結組自主改善(效率)類\_金塔獎殊 榮。

Participated in the 35th Taiwan Continuous Improvement Award - Selfimprovement Division, and won the Gold Tower Award in December.

- ➤ 11 月榮獲 2022 年 BSI 永續韌性領航獎。
  Won the 2022 BSI Sustainability Resilience Pilot Award in November.
- ▶ 11 月榮獲 2023 年 1111 人力銀行幸福企業銀獎。
  Received the 2023 1111 Manpower Bank Happiness Enterprise Silver Award in November.
- ➤ 11 月榮獲 TCSA 第十五屆企業永續報告類 傳統製造業『銀獎』。 Awarded the Silver Award in the 15th Corporate Sustainability Report Awards -Conventional Manufacturing category in November.
- ➤ 7月出版第七本 110 年永續報告書並經查證符合 AA1000 V3 保證標準第 1 應用類型及 GRI 永續性報告準則核心選項之要求。
  The Company published its seventh 2021 CSR report in July, which was validated to conform with AA1000 v3 Assurance Standard Type 1 and GRI Sustainability Reporting Standards core requirements.
- ▶ 5月榮獲110年氣候相關財務揭露(TCFD)報告書查證為 Level-5:卓越等級。

The 2021 Climate-Related Financial Disclosure (TCFD) report was verified at Level 5: Excellent in May.

- ▶ 4月第八屆 110 年公司治理評鑑,排序於〔上櫃〕組〔6%~20%〕。
  In April, during the 8th Corporate Governance Evaluation for the year 2021, the company ranked within the 6% to 20% tier among TPEx-listed companies.
- ▶ 4月榮獲 110 年溫室氣體盤查通過 ISO 14064-1:2018 查證。
  The 2021 greenhouse gas inventory passed verification in accordance with ISO 14064-1:2018 in April,.
- ➤ 3月越南 GSK VIETNAM CO., LTD. 北越第三期新廠開工動土。
  GSK Vietnam Co., Ltd. began phase three plant construction in northern Vietnam in March.